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Výbor  dopravy Zastup i te lst va L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 1  

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 19. 01. 2021 
 

 

Přítomní: Josef Chuchlík, Jaroslav Demčák, Eva Zbrojová, Ing. Luděk Sajdl, František Kaiser,  

Mgr. Vladimír Vyhnálek, Bc. Tomáš Levinský, Petr Král, Bc. Vojtěch Prachař,  

Marek Förster, Bc. Jan Stejskal, Jan Boor 
 

Omluveni:  David Schindler 

 

Hosté: Ing. Jan Sviták, Ing. Jan Čáp, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jan Růžička, Ing. Jiří Zdražil,  

Martin Bobek 
 

Omluveni:  Ing. Jan Wohlmuth, Ing. Jan Polák, Ing. Petr Správka 

 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 12, tudíž byl usnášeníschopný. 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík zahájil 1. zasedání 

Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2021 a upozornil přítomné, že bude  

ze zasedání pořizován audio záznam, pro potřeby vyhotovení zápisu. Poté předložil k projednání 

návrh programu 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2021. 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

1. Zahájení                                                                                             Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu                                                                   Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík  

5. Informace z rezortu dopravy                                                              Ing. Jan Sviták 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

6. Informace z odboru dopravy      Ing. Jan Čáp 

 Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.               Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 

mailto:sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz
http://www.kraj-lbc.cz/
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8. Informace o činnosti Autobusy LK s.r.o.             Ing. Jiří Zdražil 

 Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK                                               Ing. Jan Polák 

 Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.                                                Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.                                               Ing. Petr Správka 

 Informace z aktuální činnosti 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o.     Ing. Jan Wohlmuth  

 Informace z aktuální činnosti 

13. Různé                                                                                              Josef Chuchlík 

   

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Dodatek č. 2 ke smlouvě č. OLP/3941/2018 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje, program 6.3 Podpora projektové přípravy, pro dobrovolný svazek obcí 

Mikroregion Frýdlantsko na projekt „DUR Heřmanička“¨ 

 „Cyklostezka podél silnice I/13 v obci Bílý Kostel nad Nisou“ úsek Cyklostezky sv. Zdislavy – 

podání žádosti o dotaci, závazek spolufinancování projektu 

 Strategie rozvoje Libereckého kraje 2021 – 2027 

 Strategie rozvoje Libereckého kraje 2021 – 2027 zkrácená verze 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/ 21/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2021. 

 

 Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele zápisu Evu 

Zbrojovou. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/21/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Evu Zbrojovou. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru dopravy, byla 

přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 22. prosince 2020 a všechna výborem 

doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata.  

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal informace o stavu dopravy v zimních střediscích Libereckého kraje, která 

zkolabovala náporem turistů a sportovců (např. Bedřichov, Smědava). Uvedl, že proběhla jednání  

s Krajským policejním ředitelstvím Libereckého kraje, kde byl diskutován první problematický víkend  

a byl domluven postup pro další víkend. Liberecký kraj vyřešil tuto situaci posílením autobusových spojů, 

využití však není takové, jaké by mohlo být. Naprostá většina návštěvníků využívá automobilů. 

Předmětem jednání bylo i zrušení autobusové zastávky jedním směrem na Maliníku, ale po dohodě 

s KORID LK, spol. s r.o. k uskutečnění nedošlo.  

Dále informoval o jednání se statutárním městem Liberec, kde se řešila optimalizace městské hromadně 

dopravy a příměstské autobusové dopravy. Jednání se zúčastnil i koordinátor dopravy a DPMLJ, a.s. 

Dohodlo se, že je především udělat dohodu v rámci vedení kraje a města a od toho se to bude odvíjet vše 

další. 

J. Sviták podal informace ohledně českolipské železnice, kde probíhá řízení o uzavření smlouvy na tuto 

železnici od prosince roku 2021 přímým zadáním. V současně době je jednáno se společností  

Die Länderbahn CZ s.r.o., dle usnesení Rady Libereckého kraje. Společnost Die Länderbahn CZ s.r.o. 

předložila nejvýhodnější nabídku. Liberecký kraj obdržel po termínu další dvě nabídky od společnosti 

České dráhy, a.s.. 

J. Sviták informoval o pokračující komunikaci se Správou železnic, kterou za Liberecký kraj vede  

Ing. Blažek ze společnosti KORID LK, spol. s r.o. na přípravě společného autobusového a vlakového 

terminálu před výpravní budou v Liberci.. Následovat bude zpracování studie ve spolupráci se statutárním 

městem Liberec. A současně probíhá příprava memoranda. 

Dále poskytl informace o upravených prázdninových jízdních řádech, kde prázdninovým jízdním řádům 

jsou přidány spoje, pro děti 1. a 2. tříd, které nemají alternativu dojezdu do školy. Denně činí náklady  

za tyto spoje o 20 tis. Kč více. 

J. Sviták uvedl, že na poradě uvolněných radních bylo schváleno pokračování přípravy projektové 

dokumentace na cyklostezku na Stožeckém Sedle. Kde Ústecký kraj zahájil v srpnu roku 2020 stavbu 

turistické lávky, která právě v sedle přechází z Libereckého do Ústeckého kraje a která pomůže propojit 

turistické, běžecké a cyklistické trasy. 

Dále informoval o pokračující přípravě zajištění dopravní obslužnosti vnitřním dopravcem v oblasti 

Českolipska. Probíhají jednání s městem Česká Lípa o záměrech, území, co se týká autobusového nádraží 

a strategie zázemí pro autobusy. 

Pokračuje příprava analýza na nastavení činnosti a vzájemného vztahu společnosti Silnice LK, a.s.  

a KSSLK, p. o., kde probíhají i první jednání. 

Na závěr J. Sviták informoval, že rada Libereckého kraje dnes projednávala poskytnutí neinvestičního 

příspěvku na zimní a běžnou údržbu pozemních komunikací ve vlastnictví Libereckého kraje, kde výše 

příspěvku na letošní rok je stanovena na 274,560 mil. Kč a to dle schváleného rozpočtu kraje na rok 2021.  

Pro stabilní fungování společnosti Silnice LK, a.s. je zapotřebí vyšší částka.  
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6. Informace z odboru dopravy 

 

Ing. Jan Čáp navázal na pana náměstka. Sdělil, že na prosincovém zasedání Výboru dopravy 

Zastupitelstva Libereckého kraje byl představen návrh rozpočtu Libereckého kraje na období roku 2021. 

Uvedl, že v  této podobě byl následně předložen Zastupitelstvu Libereckého kraje a byl schválen. Uvedl, 

že v současné době má každý resort možnost uplatnit, v rámci projednávání rozdělování hospodářského 

výsledku požadavky. Resort dopravy uplatnil 8 požadavků a navrhuje navýšení rozpočtu resortu dopravy  

o cca 191,3 mil. Kč. Jedním z požadavků je dofinancování běžné údržby silnic ve výši 20 mil. Kč a zimní 

údržby silnic ve výši 10 mil. Kč. Dále uvedl, že je nutné dofinancovat náklady na dopravní obslužnost,  

a to o částku 7 mil. Kč za pokutu od ÚOHS ve věci přímého zadání dopravní obslužnosti smlouva  

s ČSAD Česká Lípa a.s. v oblasti Západ; 10 mil. Kč na autobusovou dopravní obslužnost, kde bude 

potřeba zaplatit vyúčtování listopadových a prosincových zálohových faktur u velkých dopravců. Dalším 

požadavkem je 27 mil. Kč na Bedřichov - integrovaný rozvoj a opravu dopravní infrastruktury, což 

navazuje na uzavřenou smlouvu o spolupráci mezi Libereckým krajem a obcí Bedřichov. Kraj získal díky 

obci Bedřichov více finančních prostředků ze SFDI na rekonstrukce silnic II. a III. třídy. Dalším 

požadavkem je částka 3,3 mil. Kč na podíl na Cyklostezku podél silnice I/13 v obci Bílý Kostel nad Nisou 

- úsek Cyklostezky sv. Zdislavy a posledním požadavkem je 100 mil. Kč na rekonstrukce silnic II. a III. 

třídy. Tzn. na akce, které jsou připraveny pod stavebním povolením. 

J. Čáp uvedl, že Liberecký kraj obdržel informaci ze SFDI, že na letošní rok 2021 dostane Liberecký kraj 

149,6 mil. Kč na rekonstrukci silnic II. a III. třídy. S tím souvisí seznam akcí – výběr zhotovitelů, které 

Rada Libereckého kraje zahájí v následujících dvou měsících. Seznam akcí, který byl včera odsouhlasen 

na poradě uvolněných radních, předložil přítomným k nahlédnutí. 

J. Čap uvedl, že je připravována Zpráva o stavu povrchu vozovek II. a III. třídy k 31. 12. 2020, která bude 

předložena na příštím zasedání výboru dopravy.  

J. Čáp upozornil, že do 5. února 2021 stále trvá možnost připomínkování návrhu nové STRATEGIE 

ROZVOJE CYKLODOPRAVY V LIBERECKÉM KRAJI PRO OBDOBÍ 2021+. Dokument je  

k nalezení na webovém odkazu: https://doprava.kraj-lbc.cz/page254/cyklodoprava-v-libereckem-

kraji/strategie-rozvoje-cyklodopravy-v-libereckem-kraji-pro-obdobi-2021. 

J. Čáp informoval, že Liberecký kraj obdržel dnes z Ministerstva pro místní rozvoj ČR informaci,  

že Liberecký kraj dostane dotaci v celkové výši 16 mil. Kč na demolice dalších objektů v bývalém 

vojenském prostoru v Ralsku. Ve spolupráci s KSS LK bude připraveno výběrové řízení na demolice 

dalších objektů. 

Na závěr informoval, že od 18. ledna 2021 platí, v rámci stavby mimoúrovňové křižovatky na Rádelském 

mlýně, rozhodnutí o mimořádném opatření na krajských silnicích mezi Jeřmanicemi a Rádlem, kde bylo 

rozhodnuto o průjezdu zakázán. Toto opatření bude platit do konce března 2021. 

 

 

Projednání materiálů do 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 26. 01. 2021 

 

Dodatek č. 2 ke smlouvě č. OLP/3941/2018 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje, program 6.3 Podpora projektové přípravy, pro dobrovolný svazek obcí 

Mikroregion Frýdlantsko na projekt „DUR Heřmanička“ - k bodu jednání ZLK 01/21/21 

 

Jedná se  o dodatek č. 2 ke smlouvě OLP/3941/2018 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje, ve kterém je prodloužen termín realizace projektu a termín závěrečného vyúčtování 

projektu, a to na základě žádosti dobrovolného svazku obcí Mikroregion Frýdlantsko ze dne 11. 12. 2020, 

ve věci prodloužení termínu ukončení realizace projektu „DUR Heřmanička“, z důvodu neschválení 

změny územního plánu ve zrychleném řízení. 

 

https://doprava.kraj-lbc.cz/page254/cyklodoprava-v-libereckem-kraji/strategie-rozvoje-cyklodopravy-v-libereckem-kraji-pro-obdobi-2021
https://doprava.kraj-lbc.cz/page254/cyklodoprava-v-libereckem-kraji/strategie-rozvoje-cyklodopravy-v-libereckem-kraji-pro-obdobi-2021
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Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/21/VD/03 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje pro projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje vzít na vědomí žádost dobrovolného svazku obcí Mikroregion Frýdlantsko, IČ 70946213, ze dne  

11. 12. 2020, ve věci prodloužení termínu ukončení realizace projektu „DUR Heřmanička“, z důvodu 

neschválení změny územního plánu ve zrychleném řízení, 

rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „DUR Heřmanička“ ze dne 31. 1. 2021  

na 30. 6. 2021 a se změnou termínu pro předložení závěrečného vyúčtování projektu ze dne 22. 3. 2021  

na 19. 8. 2021, z důvodu neschválení změny územního plánu ve zrychleném řízení, 

schválit Dodatek č. 2 ke smlouvě OLP/3941/2018, kterým se mění termín ukončení realizace projektu 

„DUR Heřmanička“ ze dne 31. 1. 2021 na 30. 6. 2021 a se změnou termínu pro předložení závěrečného 

vyúčtování projektu ze dne 22. 3. 2021 na 19. 8. 2021 

a uložit  

1. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit vyrozumění 

příjemce dotace o přijatém usnesení, 

2. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, podepsat Dodatek  

č. 2 ke smlouvě OLP/3951/2018.  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

„Cyklostezka podél silnice I/13 v obci Bílý Kostel nad Nisou“ úsek Cyklostezky sv. Zdislavy – 

podání žádosti o dotaci, závazek spolufinancování projektu - k bodu jednání ZLK 01/21/22 

 

Předmětem materiálu je návrh podání žádosti o dotaci ke Státnímu fondu dopravní infrastruktury na akci 

„Cyklostezka podél silnice I/13 v obci Bílý Kostel nad Nisou“, do vyhlášené výzvy pro financování 

výstavby nebo oprav cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů pro cyklisty pro rok 2021  

a závazek předpokládané výše spolufinancování dané akce „Cyklostezka podél silnice I/13 v obci Bílý 

Kostel nad Nisou“ Libereckým krajem do výše 3.368.048,17 Kč vč. DPH v roce 2021,  

v případě, že na danou akci bude schválena dotace z vyhlášené výzvy Státního fondu dopravní 

infrastruktury pro financování výstavby nebo oprav cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů  

pro cyklisty pro rok 2021. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/21/VD/04 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje pro projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit 

a) podání žádosti o dotaci ke Státnímu fondu dopravní infrastruktury na akci „Cyklostezka podél silnice 

I/13 v obci Bílý Kostel nad Nisou“, do vyhlášené výzvy pro financování výstavby nebo oprav 

cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů pro cyklisty pro rok 2021, 

b) závazek předpokládané výše spolufinancování dané akce „Cyklostezka podél silnice I/13 v obci Bílý 

Kostel nad Nisou“ Libereckým krajem do výše 3.368.048,17 Kč vč. DPH v roce 2021, v případě,  

že na danou akci bude schválena dotace z vyhlášené výzvy Státního fondu dopravní infrastruktury  

pro financování výstavby nebo oprav cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů pro cyklisty 

pro rok 2021 
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a uložit Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, zajistit předložení 

žádosti o dotaci do vyhlášené výzvy pro financování výstavby nebo oprav cyklistických stezek nebo 

zřizování jízdních pruhů pro cyklisty pro rok 2021, Státní fond dopravní infrastruktury, po schválení 

závazku spolufinancování dané akce zastupitelstvem kraje. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ředitel společnosti KORID LK, spol. s r. o. Ing. Jiří Hruboň informoval o změnách jízdních řádů,  

kdy k prázdninovým jízdním řádům jsou přidány spoje, tam kde děti 1. a 2. tříd nemají alternativu dojezdu 

do školy. 

Informoval o posilových spojích do lyžařských středisek, kde se podařilo se odklonit lidi v autech částečně 

do veřejné dopravy 

Podal informace o zasedání dozorčí rady, kde byl novým předsedou zvolen Jiří Rýdl, starosta města 

Jablonného v Podještědí. Členem byl zvolen Josef Chuchlík a David Schindler. 

 

Diskuze: 

J. Chuchlík požádal o stručné informace ohledně výběrového řízení na pozici jednatele společnosti 

KORID LK, spol. s r.o. 

J. Sviták informoval, že termín pro podání nabídek vypršel, byly podány dvě nabídky. V následné době 

dojde k zasedání výběrové komise a výběr vhodného uchazeče, který bude následně předložen Radě 

Libereckého kraje k projednání.  

 

 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s. r. o. 

 

Ing. Jiří Zdražil podal aktuální informace o činnosti společnosti Autobusy LK, s. r. o. a vstupu vnitřního 

dopravce do oblasti Západ (Českolipska).  

J. Zdražil dále podal informace ohledně probíhajících sporů s ÚOHS. 

J. Zdražil představil Martina Bobka, předsedu představenstva ČSAD Liberec, a.s., který se ujal slova  

a informoval přítomné o aktualitách ve společnosti ČSAD Liberec, a.s. 

M. Bobek uvedl, že ČSAD Liberec, a.s. se potýká v současné době se dvěma problémy z provozu. Jedním 

z nich je stav komunikací v souvislosti s počasím, které není v současné době optimální a druhým 

problémem je pandemie Covid 19, která společnost zasáhla v posledních třech týdnech. Nicméně 

cestujících se tato situace nedotkla. Společnost situaci zvládá, jelikož má rezervy v kapacitách, a to jak  

ve vozech, tak i v personálu. 

M. Bobek uvedl, že společnost byla pověřena Zastupitelstvem Libereckého kraje strategickým úkolem,  

a tím je zajistit od 12. prosince 2021 akvizici v oblasti Západ (tzn. Českolipska). Na tomto úkolu 

společnost pracuje nepřetržitě. Aktuálně je celý projekt rozdělen na několik jednotlivých projektů, kde  

za každý jednotlivý projekt zodpovídá konkrétní osoba. Postupuje se dle časového harmonogramu krok  

po kroku, tak aby byla od prosince 2021 byla v této oblasti zajištěna dopravní obslužnost vnitřním 

dopravcem. 

M. Bobek uvedl, že by nerad předjímal, ale že rok 2020 bude zakončen po finanční stránce úspěšněji, než 

se plánovalo. 
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Na závěr uvedl, že by se rád, pokud mu čas dovolí, účastnil všech zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva 

Libereckého kraje. 

J. Chuchlík poděkoval za informace a sdělil M. Bobkovi, že je na zasedáních Výboru dopravy 

Zastupitelstva Libereckého kraje vždy vítán. 

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. Elektronicky 

zaslal písemnou zprávu o chystaných projektech v oblasti BESIP pro rok 2021 a informaci o nehodovosti 

v Libereckém kraji za předchozí rok. 

 

 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička informoval, že již proběhlo závěrečné vyúčtování za údržbu pozemních komunikací  

ve vlastnictví Libereckého kraje a ve správě KSS LK, p. o. za rok 2020. Uvedl, že na běžnou údržbu byly 

vyčerpány veškeré prostředky, které měla KSS LK, p. o. k dispozici, tzn. 192,5 mil. Kč. Na zimní údržbu 

bylo vyhrazeno v loňském roce 105,5 mil. Kč, z toho 45 mil. Kč bylo na podzimní měsíce (listopad + 

prosinec). Celkově za rok bylo vyčerpáno 92,8 mil. Kč. Do rozpočtu kraje bude vráceno cca 12,7 mil. Kč. 

 

J. Chuchlík požádal Ing. Růžičku, zda by bylo možné připravit prezentaci ohledně stavu krajských 

komunikaci a mostů. 

J. Růžička uvedl, že Liberecký kraj si každoročně zadává klasifikaci stavu krajských komunikací, k tomu 

je vyhotovena i základní rozvaha, která je přílohou dokumentu. Nevidí tedy problém si to tady představit. 

Uvedl, že stejně jsou klasifikovány i mosty. Stručně nastínil, jak tato klasifikace probíhá. 

Uvedl, že údržba krajských silnic není problém pouze Libereckého kraje, neplánuje s žádnými 

dlouhodobými vizemi z jednoho prostého důvodu, že neexistují dlouhodobé finanční výhledy. Což přináší 

spoustu obtíží. Sdělil, že v letošním roce po dlouhé době státní peníze ze SFDI jsou známy již v lednu, ale 

v loňském roce pan hejtman podepisoval smlouvu se SFDI v červnu, což je úplně špatně.  

 

Proběhla diskuze ohledně údržby krajských silnic a financí ze SFDI: J. Demčák, J. Chuchlík,  

V. Vyhnálek, J. Růžička 

 

 

11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.       

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil 

   

 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s.p.o.    

 

Ing. Jan Wohlmuth se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

13. Různé 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navázal na minulé zasedání 

Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje ohledně návrhu P. Krále, aby výbor dopravy doporučil 

Zastupitelstvu Libereckého kraje, iniciovat změnu zákona č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém úřadu 
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a o změně některých souvisejících zákonů, a to v § 7 odst. 2 doplnit písmeno c) ve znění určené pozemky 

ke směně pozemků z důvodu veřejně prospěšných staveb, a dále v § 7 odst. 4 doplnit písmeno c) ve znění 

určené pozemky ke směně pozemků z důvodu veřejně prospěšných staveb. Dále v § 13 uvedeného zákona 

inicioval další změnu, a to doplnění – pozemkový fond na žádost kraje či obce prodá žádaný pozemek  

na přímo za cenu obvyklou. 

P. Král znovu nastínil podrobněji přítomným tuto problematiku. 

F. Kaiser uvedl, že v době starostování v Mimoni, se již zabývalo směnou pozemků. Navštívili  

i Pozemkový fond v Praze a požadovali vysvětlení, proč se tyto věci řeší tímto způsobem.  

Na pozemkovém fondu obdrželi informaci, že docházelo k neadekvátním směnám pozemků. Proto byly 

přijaty tyto opatření. Pozemkový fond byl „rabován“ takovým způsobem, že v současné době dochází 

k úbytku zemědělské půdy a z tohoto důvodu došlo k „zablokování“. Na závěr uvedl, že iniciativa je určitě 

vítána, ale že „zámek“ je tam z nějakého důvodu. 

  

J. Chuchlík, předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje navrhl za Výbor dopravy  

Zastupitelstva Libereckého kraje ke zvážení Radě Libereckého kraje popř. Ing. Janu Svitákovi, 

statutárnímu náměstkovi hejtmana Libereckého kraje, resort dopravy pověřit právní odbor k vytvoření 

textu návrhu změny zákona č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém úřadu a o změně některých 

souvisejících zákonů, řešícího směnu či prodej pozemku při veřejně prospěšných stavbách nebo 

podobných akcích, kdy obce za účelem této výstavby nebo těchto akcí potřebují s pozemkovým fondem 

mít jasně stanovené průchodné řešení nebo pravidla při řešení.  

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/21/VD/05 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje pro projednání souhlasí s návrhem předsedy Výboru 

dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje ke zvážení Radě Libereckého kraje popř. Ing. Janu Svitákovi, 

statutárnímu náměstkovi hejtmana Libereckého kraje, resort dopravy pověřit právní odbor k vytvoření 

textu návrhu změny zákona č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém úřadu a o změně některých 

souvisejících zákonů, řešícího směnu či prodej pozemku při veřejně prospěšných stavbách nebo 

podobných akcích, kdy obce za účelem této výstavby nebo těchto akcí potřebují s pozemkovým fondem 

mít jasně stanovené průchodné řešení nebo pravidla při řešení.  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

V 16:34 hod ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Liberecka odešel Bc. Jan Stejskal.  

Počet přítomných členů výboru dopravy 11. 

 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje J. Chuchlík navrhl členům výboru dopravy 

zajištění prezentace na 2. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dne 16. února 2021 

ohledně vize mobility občanů Libereckého kraje do budoucna prostřednictvím Mgr. Radovana Prokeše  

ze společnosti CEDA Maps, a.s. v rozsahu cca 30 – 60 minut s nastíněním čeho by se prezentace týkala. 

Upozornil, že se nejedná o téma na soukromý business. Mobilita je směřována na to, aby kraj skrze 

KORID LK, spol. s r.o. uměl sbírat data, podpořit mobilitu atd.  

 

T. Levinský upozornil, že plány strategického udržení mobility již existují, aktualizace proběhla v roce 

2019. Jedná se konkrétně o Plán udržitelné městské mobility Liberec – Jablonec nad Nisou, který funguje. 
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J. Hruboň informoval, že se společností CEDA Maps, a.s. spolupracuje KORID LK, spol. s r.o. již téměř 

rok na projektu Mobilita jako služba (MaaS). Na podzim společně připravili prezentaci tématu pro vedení 

Libereckého kraje a obou statutárních měst Liberce a Jablonce nad Nisou, jíž se zúčastnil i Mgr. Radovan 

Prokeš, generální ředitel společnosti. Délku prezentace doporučil na cca 30 minut s prostorem pro dotazy. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/21/VD/06 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje pro projednání souhlasí s návrhem předsedy Výboru 

dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje ve věci zajištění prezentace na téma mobility občanů 

Libereckého kraje do budoucna prostřednictvím Mgr. Radovana Prokeše ze společnosti CEDA Maps, a.s. 

v rozsahu cca 30 minut. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík dal ke zvážení do budoucna 

zajistit prezentaci na téma ohledně rychlého železničního spojení Liberec – Praha.  

 

 

T. Levinský podal informaci ohledně e-mailu, který zaslal členům výboru dopravy, kde informuje, že  

ke dni 1. února 2021 nastanou v Jablonecké veřejné hromadné dopravě zásadní změny, dojde nejen  

ke změně stávajícího dopravce (novým dopravcem je Umbrella Coach & Buses s.r.o.), zvýší se komfort  

a pohodlí, v autobusech budou nově wi-fi připojení, bude i nové odbavovací zařízení. Způsob odbavení  

i nadále zůstává částečně samoobslužný a kromě platby kartou Opuscard bude nově možné hradit 

jednotlivé jízdné prostřednictvím bezkontaktní bankovní karty. 

 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání. 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:50 hod. 

V Liberci dne 19. 01. 2021 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

Ověřil: Eva Zbrojová 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

Schválil: Josef Chuchlík  

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


